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RG.0012.17.2016 

 

Protokół Nr 17/16 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 16 sierpnia 2016 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1202 a zakończyła o 1311. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz, 

która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności 

znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie z zmiany uchwały Nr XXII/183/2013 Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 marca 2013r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Radomyśl nad Sanem, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury 

Technicznej Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Radomyśl nad Sanem a Gminą Stalowa Wola w przedmiocie 

powierzenia Gminie Stalowa Wola realizacji zadania publicznego polegającego na 

prowadzeniu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych przedstawiła 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do prac związanych z nadaniem 

sołectwom: Wola Rzeczycka, Dąbrowa Rzeczycka statusu uzdrowiska lub statusu 

obszaru ochrony uzdrowiskowej przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Radomyśl nad Sanem a Gminą Zaklików 

dotyczącego nadania sołectwom: Dąbrowa Rzeczycka i Wola Rzeczycka statusu 

obszaru ochrony uzdrowiskowej przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2016 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radny Dariusz Smolarek zapytał czy są jakieś informacje odnośnie spotkania 

przedstawicieli NZOZ „Lekarz” z Annopola przejmujący ośrodki zdrowia w 

Antoniowie i Radomyślu z personelem medycznym z Antoniowa. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska powiedziała, że nie ma żadnych informacji 

w tej sprawie. Nie mniej jednak jest zapewnianie pracy dla pielęgniarek z Antoniowa. 

Potwierdzają to zapisy w ofercie i w umowie dzierżawy. Sekretarz nadmieniła, że w 

ostatnim czasie Wójt Gminy wspólnie z przedstawicielami NZOZ „Lekarz” odbył 

spotkanie w podkarpackim NFZ w sprawie kontraktu.  
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Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz poruszyła sprawę jakości wody ze 

SUW w Radomyślu w związku z ostatnim jej skażeniem. Zapytała jak często woda jest 

badana pod względem przydatności do spożycia. Takie pytania stawiają mieszkańcy 

Dąbrowy Rzeczyckiej.  

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska powiedziała, że nie ma dokładnej wiedzy w 

tej sprawie. Odpowiedzi udzieli na sesji Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

Wyraziła jednak zdanie, że próbki są pobierane często i systematycznie. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński powiedział, że gdy zaistnieje 

sytuacja jak ostatnio związana ze skażeniem wody należy natychmiastowo informować 

o tym zdarzeniu radnych i sołtysów, aby rozpropagować i skutecznie poinformować 

mieszkańców.  

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 
 

 


